



About Us

The Hong Kong Housing Society (HKHS) is an independent, non-government and not-for profit organisation established in 1948, aiming to serve the needs of the Hong Kong community in housing and related services. We strive to be a world-class housing solution provider and innovator with leadership in quality, value for money and management. We put **customer, quality, talent and prudence** as the core values that support our guiding principles.

Our Business



Property Development

As the “Housing Laboratory”, we help address different housing needs of the society over the past seven decades, on our own resources or in partnership with the Government. By leveraging innovative building technologies such as Modular Integrated Construction (“MiC”) and Building Information Modelling (“BIM”), we strive to provide over 28,000 subsidised units for our citizens in this decade.

To enhance the efficiency of property management services, we implement various improvement works and adopt innovative technologies. By organising diversified events for residents of all abilities and ages, we aim to build a livable and harmonious community.



Property Management



Commercial Leasing

As an independent and self-financing organisation, the Housing Society adopts prudent commercial principles for the letting of all its commercial premises with rentals based on market value.

In response to the trend of ageing population, we remain resolute to develop elderly housing projects and related services targeted at different socio-economic groups, from low-to-middle-income elderly to those in more favourable financial conditions. We are exploring the possibility of intergenerational living, with the aim of achieving “Ageing in Place” and promoting inclusiveness in the community.



Elderly Housing and Care



JOIN THE HOUSING SOCIETY

TO UNLEASH YOUR POTENTIAL AND SERVE HONG KONG PEOPLE



關於我們

香港房屋協會(房協)成立於 1948 年，是一個獨立的非政府及非牟利機構，目的是為香港市民提供房屋及相關的服務。我們致力解決住屋問題和不斷創新，以達到世界水平，並在質素、物值及管理方面佔領導地位。我們以「顧客為本」、「優質為尚」、「人才為基」及「資源為用」為信念，實踐企業原則。

業務範疇



物業發展

作為香港的「房屋實驗室」，成立近 75 年來，我們緊隨時代步伐，自行推出或與政府合作推行嶄新的提案，以解決不同的房屋需要。善用「組裝合成」建築法和「建築信息模擬」，我們致力在十年內為市民大眾提供約 28,000 個資助單位。

為提高物業管理服務的效率，我們持續開展各項改善工程和引入創新科技。我們亦為不同身體狀況和年齡的居民舉辦多元化的活動，促進社區和諧，為創建宜居香港出一份力。



物業管理



商業租賃

作為獨立及自負盈虧的機構，房協以審慎的商業原則出租所有商業物業，並參考市場的租值水平以釐定租金。

有鑑本地人口老化，我們致力為各社會及經濟階層的長者發展房屋服務及相關服務，包括中低收入或經濟能力較佳的長者。此外，我們正在積極研究推行「跨代共居」的可行性，幫助長者居家安老，實踐社區共融。



長者房屋及照護



歡迎你加入房協一展才能，服務香港市民